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SKRAĆENI ZAPISNIK 

 

sa 9. sjednice Upravnog odbora Hrvatskog teniskog saveza održane 26. 6. 2024. u 10.30 sati 

u prostorijama hotel Hilton Garden Inn 

Predsjednica Hrvatskog teniskog saveza Nikolina Babić otvorila je 9. sjednicu Upravnog odbora 

i pozdravila nazočne.  

Od strane Upravnog odbora nazočni:  

Predsjednica: Nikolina Babić 

Članovi UO: Franc Regina, , Mate Matić, Sanja Brkić, N. Nakić, , P. Šimić, B. Ružić, P. Šimić 

Članovi NO: M. Pepur 

Ostali nazočni prema pozivu predsjednice: V. Jovanoski, Ž. Pongračić,  

 

Temeljem naprijed navedenog te sukladno Statutu i činjenici da je sjednici UO nazočna većina 

članova te Upravni odbor ima kvorum za potvrđivanje odluka.  

DNEVNI RED 

 

1. Verifikacija zapisnika sa 8. sjednice UO  

2. Prijedlozi izmjena i dopuna Odluke o ljetnom kalendaru natjecanja nakon 1. 3. 2024. 

(izmjena termina finala ekipnog prvenstva do 18 godina) 

3. Prijedlog imenovanja članova Upravnog odbora HTS-a  

4. Prijedlog imenovanja članova Stegovnog suda HTS-a 

5. Izvještaj o infrastrukturnom projektu izgradnje terena na Trešnjevci 

6. Razno 

 

 

Točka 1. 

Verifikacija zapisnika sa 8. sjednice UO  
 

Zapisnik je verificiran jednoglasno  i bez rasprave. 

 

Točka 2. 

Prijedlog izmjena i dopuna Odluke o ljetnom kalendaru natjecanja nakon 1. 3. 2024. je 

verificiran jednoglasno. 
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Točka 3. 

Prijedlog imenovanja članova Upravnog odbora HTS-a 

Odbor Zapad predložio je novog člana UO umjesto Gordana Širole i to je Dario Mužić. Najbolji 
klub prema tablici bodovanja za 2023. je TK Split 1950, te klub predlaže Doru Živković za 
članicu UO. Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 

 

Točka 4. 

Prijedlog imenovanja članova Stegovnog suda HTS-a 
 

Predsjednica je predložila Maru Mihočevića, odvjetnika za člana Stegovnog suda. Prijedlog je 
jednoglasno prihvaćen. 
 
 

Točka 5. 

Izvještaj o infrastrukturnom projektu izgradnje terena na Trešnjevci 

Predsjednica je izvijestila članove o tijeku projekta koji je izuzetno kompleksan, o održanim 
sastancima sa zamjenikom gradonačelnika i zamjenicom pročelnika. Planira se izgradnja 3 
teniska igrališta, ali projektna dokumentacija mora biti izmijenjena zbog promjena posebnih 
uvjeta gradnje. O  tijeku projekta članovi UO biti će kontinuirano obavješteni 

 
Razno 

 
Predsjednica je  kratko izvijestila izvjestila članove o temama Skupštine i nadolazećoj 
olimpijadi i Davis Cupu u Varaždinu.  
 
 
 
Završeno u 11.30 

Zapisnik sastavila:  

Željka Pongračić 


